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5 ورزشگاه در حال آماده سازی برای 
VAR نصب

در جلسه امروز ســتاد آماده سازی ورزشگاه ها اعلام 
شد ۴ ورزشــگاه یادگار امام تبریز، فولاد آرنا اهواز، 
شهید سلیمانی سیرجان و شهدای مس رفسنجان 
آماده نصب تجهیزات VAR هستند و ورزشگاه امام 
خمینی اراک هم در حال آماده سازی است.تجهیزات 
VAR پیش از این در ۲ ورزشــگاه آزادی تهران و 
نقش جهان اصفهان هم مورد استفاده قرار گرفته بود.

وعده وزارت راه برای ورزشگاه خیبر
معاون وزیر راه و شهرســازی گفت: پروژه ورزشگاه 
۱۵ هــزار نفری خرم آباد کــه دو هفته قبل وزیر راه 
و شهرســازی از آن بازدید کرد، بــه زودی تکمیل 
می شود و در اختیار تیم خیبر خرم آباد قرار می گیرد.

علی نبیان گفت: در حال حاضر در حال بهره برداری 
اســت. پروژه ورزشــگاه ۱۵ هزار نفری خرم آباد دو 
هفته قبل توسط دکتر بذرپارش بازدید شد به مراحل 
پایانی رسیده و به زودی تکمیل می شود و در اختیار 

تیم خیبر قرار می گیرد. 

جریمه 6 میلیاردی مدافع سابق استقلال
کمیته وضعیــت بازیکنان آرای خــود را درباره دو 
پرونــده مطروحه صــادر کرد. با توجه به شــکایت 
سیاوش یزدانی از باشگاه استقلال تهران، این باشگاه 
به پرداخت مبلغ ۶۴ میلیارد ریال بابت اصل خواسته 
و مبلغ ۲ میلیــارد و ۴۴۱ میلیون و ۶۰۰ هزار ریال 
بابت هزینه دادرســی در حق خواهان محکوم شد. 
همچنین کمیته وضعیت نسبت به دعوی خواهان به 

میزان ۸۶ میلیارد ریال قرار رد صادر کرد.
*در پرونده شــکایت باشگاه شــمس آذر قزوین از 
باشگاه مس رفسنجان، کمیته وضعیت حکم بر بی 

حقی دعوی خواهان صادر کرد.

اعلام زمان دیدار تیم  های ملی فوتسال 
ایران و قزاقستان

تیم ملی فوتسال ایران در مرحله گروهی جام جهانی 
۲۰۲۴ ازبکستان با تیم های ملی فرانسه، گواتمالا و 
ونزوئلا همگروه شــده است.کمیته فوتسال پیش تر 
برای آماده ســازی ملی پوشــان، دیدار با کرواسی را 
در روزهای سوم و پنجم شهریور در نظر گرفته بود. 
همچنین با توجه به مذاکرات انجام شــده، دیدار با 
قزاقستان هم در تقویم تیم ملی دیده شد که کارهای 

نهایی در همین راستا انجام شد.
انجام برنامه ریزی مناســب برای برگزاری مسابقه و 
تعداد اعضای کاروان تیم ملی ایران، مواردی بود که 
مورد بحث قرار گرفت و این مشکلات برطرف شد. بر 
این اساس و مطابق برنامه ریزی انجام شده، تیم ملی 
ایران روزهای 9 و ۱۱ شــهریور مقابل قزاقســتان 

صف آرایی می کند.
احســان اصولی رئیس کمیته فوتسال در گفت وگو 
با تســنیم، ضمن تأیید این خبر اظهار داشــت: با 
پیگیری های انجام شــده، یک روز به تعداد روزهای 
حضور تیم در قزاقستان اضافه و مسئله تعداد اعضای 
کاروان برطرف شد. ملی پوشان روز هفتم شهریور به 
قزاقستان اعزام می شــوند و پس از یک روز تمرین، 
روزهای نهم و یازدهم شــهریور به مصاف قزاقستان 
می روند. شــب گذشته )دوشــنبه( ایمیل نهایی را 
دریافت کردیم.قزاقستان در جایگاه هشتم رده بندی 
تیم های ملی جهان ایستاده و در گروه D جام جهانی 

فوتسال با اسپانیا، نیوزیلند و لیبی همگروه است.

عقب نشینی از فروش انصاری فرد
کریم انصاری فرد که بنا به اعلام رسانه های ورزشی 
یونان جایی در فهرست بازیکنان آریس برای فصل 
جدید نداشــت با تغییر تصمیم کادر فنی این تیم 
شــاید قرارداد جدیدی امضا کند.کریم انصاری فرد 
که در نقل وانتقالات ژانویه ۲۰۲۴ از اومونیای قبرس 
راهی آریس در سوپرلیگ یونان شده بود، تا چند روز 
پیش به نظر می رسید دیگر در این تیم نمی ماند. با 
این وجود مذاکــره دوباره نمایندگان آریس با مدیر 
برنامه های کریم انصاری فرد برای تمدید یک ســاله 
قراردادش شکل گرفته است.نکته مثبت این مهاجم 
ایرانی که از نگاه کادر فنی و مدیران تیم آریس دور 
نمانده، تجربه ســال ها حضور در تیم های برجسته 
یونانی از جمله پانیونیوس، المپیاکوس و آاکِ بود. او 
همچنین پس از ۶ ماه حضور در آریس با شرایط این 
تیم و دیدگاه فنی ماتیوس به عنوان سرمربی تیم به 
خوبی آشنا شده است. انصاری فرد نیز ماندن در تیم 
آریس یونان را به بازگشت به لیگ برتر فوتبال ایران 

و قبرس ترجیح می دهد.

پرسپولیس پیگیر شکایت از بیرانوند
مدیران باشگاه پرســپولیس برای دروازه بان فصل 
گذشــته خود هیچ شــرطی نگذاشــتند واز طریق 
مســیر قانونی پیگیر این پرونده هستند.تیم فوتبال 
پرسپولیس در فصل گذشــته رقابت های لیگ برتر 
موفق شد با کسب ۶۸ امتیاز در سکوی نخست قرار 
گیرد تا برای دومین سال متوالی عنوان قهرمانی در 
لیگ برتر را به دست آورد.پس از قهرمانی پرسپولیس، 
علیرضا بیرانوند دروازه بان این تیم که یک فصل دیگر 
با ســرخ ها قرارداد داشت به صورت یکطرفه قرارداد 
خود را فســخ کرد. با این حال در برخی از رسانه ها 
عنوان شده بود که مدیران باشگاه پرسپولیس برای 
بازگشت بیرانوند به این تیم، خواستار عذرخواهی او 
شده اند که این موضوع از سوی محمد دلبری عضو 
هیأت مدیره باشــگاه پرسپولیس تایید نشد.دلبری 
در ایــن خصوص گفت: ما شــرطی بــرای بیرانوند 
نگذاشــته ایم و معاونت حقوقی باشگاه پیگیر مساله 

فسخ قرارداد این بازیکن است.

مستطیل سبز

پایان نسل طلایی و ناکام بلژیک
بلژیــک نامش به عنوان یک تیــم بزرگ که هیچ 

دستاوردی نداشته در تاریخ ثبت خواهد شد.
در پنجمیــن دیــدار دور یک هشــتم نهایی یورو 
۲۰۲۴، دو تیــم بلژیک و فرانســه به مصاف هم 
رفتند که خروس ها موفق شــدند بــا یک گل از 
سد حریف خود عبور کنند و به یک چهارم نهایی 
برسند. تک گل این دیدار روی شوت کولو موآنی 
و با گل به خودی فرتونگن به ثمر رســید تا صعود 
فرانســه باز هم با کمک بازیکنان حریف میســر 
شــود. یک جام دیگر و تکرار ناکامی برای بلژیک 

پرستاره.
شکست  های بلژیک در تورنمنت  های بزرگ دیگر 
هیچ کــس را شــگفت زده نمی کند. قبــل از هر 
تورنمنت، خیلی هــا روی بلژیک به عنوان مدعی 

حساب می کنند و هر بار این تیم ناکام می شود.
نسل کنونی »شــیاطین سرخ« احتمالاً قوی ترین 
نســل تاریخ فوتبال بلژیک بوده است. بلژیک در 
دهه ۱9۸۰ توانســت خودش را در فوتبال اروپا و 
جهان نشان دهد  و در جام جهانی ۱9۸۶ به جمع 

چهار تیم پایانی رسید.
از سال ۲۰۱۰ نسل جدیدی از ستاره  های بلژیک 
در فوتبــال جهــان رونمایی شــدند. تیبو کورتوا 
و ســیمون مینیولــه  درون دروازه بودنــد. توبی 
آلدرویرلد، توماس فرمالن، ونســان کمپانی و یان 
فرتونگن در خط دفاعی ظهور پیدا کردند، اکسل 
ویتســل، کوین دی بروینــه، ادن هازارد و عدنان 
یانوزای در خط هافبک و روملو لوکاکو نیز در خط 
حمله این تیم حضور داشــتند. ستاره  های دیگری 
چون راجا ناینگولان، توماس مونیر، تورگان هازارد 
و یوری تیلمانــس را نیز روی نیمکت داشــتند. 
خیلی ها متقاعد شــده بودند که این تیم حداقل 

یک بار قهرمان یورو شود.  
سالها گذشــت و بلژیکی ها بدون قهرمانی روزگار 
را ســپری کردند. در جام جهانــی ۲۰۱۴ آنها از 
سوی آرژانتین حذف شدند. دو سال بعد، در یورو 
۲۰۱۶، بلژیک به دســت ولز شگفتی ســاز از دور 
رقابت ها کنار رفت. در سال ۲۰۱۸، بلژیک به مقام 
سوم در جام جهانی روسیه رسید و اولین مدال در 
تاریخ فوتبالش را کسب کرد و از آن زمان افت این 
تیم شروع شد؛ سپس حذف در یک چهارم نهایی 
یورو ۲۰۲۰ و ناکامی محض در قطر ۲۰۲۲ و حالا 
حذف از یورو ۲۰۲۴ به دست فرانسه کسل کننده.  
البتــه می توانید همه چیز را به گــردن دومنیکو 
تدســکو بیندازید که کورتــوا را دعوت نکرد یا به 
افت شدید ورتونگن اشاره کرد ولی مشکل بسیار 
عمیق    تر اســت.بلژیک یک تیم پرســتاره بود، اما 
یک »تیم« متحد نبود. آنها اســم و رسم داشتند 
اما هرگــز به یک تیم متحد تبدیل نشــدند. این 
موضوع در تورنمنت  های بزرگ آشــکار شــد. نه 
مارک ویلموتس، نه روبرتو مارتینس )اگرچه او در 
جام جهانی ۲۰۱۸ برنــز گرفت، اما نه طلا(، و نه 
دومنیکو تدسکو هیچکدام نتوانستند با این مشکل 
کنار بیایند.حالا می توان رسما اعلام کرد که نسل 
طلایی فوتبال بلژیک بدون افتخار مهمی به پایان 
رســید. بخش عمده  تیم فعلــی بلژیک در جام 
ملت های بعدی نخواهند بود. هیچکس کسب برنز 
جام جهانی ۲۰۱۸ را به یاد نخواهد آورد همانطور 
که هیچ کس رده بندی فیفا را ملاک قرار نخواهد 

داد؛ جایی که بلژیک سالها تیم اول دنیا بود.

توضیح جالب رونالدو درباره پنالتی که 
از دست داد

کریســتیانو رونالدو درباره پنالتــی که در جریان 
دیدار برابر اســلوونی از دســت داد توضیح داد. او 
همچنین بازی برابر فرانســه در یک چهارم نهایی 

را یک جنگ واقعی توصیف کرد.
تیــم ملی فوتبــال پرتغال در یکــی از بازی  های 
حساس یک هشــتم نهایی یورو ۲۰۲۴ به مصاف 
اســلوونی رفت و به سختی و در ضربات پنالتی به 
پیروزی رسید.کریســتیانو رونالدو در این بازی در 
دقیقه ۱۰۵ یک پنالتی در جریان بازی از دســت 
داد اما وقتی بازی به ضربات پنالتی کشــیده شد 
پشت نخستین ضربه قرار گرفت و آن را تبدیل به 
گل کرد.به نوشته ojogo، کریستیانو رونالدو بعد 
از بــازی درباره پنالتی که از دســت داد و پنالتی 
که تبدیل به گل کرد، گفت: آنهایی که شکســت 
می خورند همان کسانی هســتند که دوباره برای 
پیروزی تلاش می کنند. گاهی اوقات مســئولیت 
خود را به خوبی انجام می دهم و گاهی وقت ها هم 
موفق نیستم اما هیچ وقت تسلیم نمی شوم. تسلیم 
شــدن واژه ای اســت که هرگز از من نمی شنوید. 
ایــن ناامید کننده اســت که یــک بازیکن نتواند 
پنالتــی خــود را تبدیل به گل کنــد و تیمش را 
در شــرایط ســختی قرار دهد اما خوشبختانه در 
نهایت ما پیروز شــدیم و این بســیار مهم است.او 
ادامه داد: گاهی اوقات گل کردن پنالتی ســخت 
اســت. فوتبال بعضی اوقات باید عادلانه باشــد و 
خوشبختانه امشــب اینگونه بود و ما توانستیم به 
پیروزی برســیم. من تحت تاثیر قرار گرفتم چرا 
کــه گاهی اوقات نمی توان با الفاظ احساســات را 
بیان کرد. هواداران همیشــه رفتار ویژه ای با من 
داشته اند و واقعا بسیار  خوشحال هستم. در دیدار 
امشب باید به دروازه بان خود تبریک بگویم چرا که 
او ما را نجات داد.کریســتیانو رونالدو درباره دیدار 
با فرانسه در یک چهارم نهایی گفت: بازی سختی 
برابر فرانســه داریم که یکــی از گزینه های اصلی 
قهرمانی در جام است. این یک جنگ واقعی است. 
ما تیم خوبی داریــم و نهایت تلاش خود را برای 

کسب پیروزی به کار می گیریم.
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همدلی| گــروه ورزش: »فرزانــه فصیحی« 
ملی پوش المپیکی ایران در کانون توجه شــبکه 
تلویزیونی بین المللی الجزیره قرار گرفته و طی 
یک گفت وگوی مبسوط به بیان دیدگاه  های خود 

در استانه المپیک پاریس پرداخت.
پنجمین دوره بازی  های همبســتگی کشورهای 
اسلامی در ســال ۲۰۲۱ در قونیه ترکیه برگزار 
شد. قلب فرزانه فصیحی در خط استارت می تپد، 
اثرات عفونت کرونا در او بود اما مصمم به رقابت 
است. تفنگ استارت زده می شود و او بسیار سریع 
دوید و پاهایش سریعتر از همیشه به هم می خورد. 
هنگامی که از خط پایــان عبور کرد روی زمین 
افتاد. نه از خســتگی، بلکه از احساسات شدید 
شکســتن رکــوردش در دوی ۱۰۰ متر، با ثبت 
زمان برق آسای ۱۱.۱۲ ثانیه و کسب مدال نقره.

فرزانــه فصیحی دونده ۱۰۰ متــر زنان ایران در 
المپیک پاریس، به شبکه الجزیره گفت:  شب قبل 
از هر مسابقه، خاطرات زندگی ام در ذهنم جاری 
می شــود. تمام سختی هایی که تحمل کرده ام و 
همه موفقیت هایم مانند یک فریم فیلم از جلوی 

چشمانم می گذرند.
این دونــده ایرانی در یک کمــپ تمرینی برای 
حضور در المپیک  آماده می شود. دونده زن ایران 
در ماده مورد علاقه خــود یعنی دوی ۱۰۰ متر 

شرکت خواهد کرد.
نمی خواستم وارد دوومیدانی شوم

فصیحــی، متولد ۱۳۷۲ در اصفهان، ۳۱ ســاله 
اســت و خانــواده اش  نیز ورزشــکار هســتند. 
پدرش والیبالیســت و برادرش قهرمان شــنا و 
شیرجه بود. فصیحی از پنج تا دوازده سالگی به 
ژیمناستیک پرداخت و خیلی تصادفی تصمیم 
گرفت راهی رشــته دوومیدانی شود.او در بخش 
بعدی صحبت هایش درباره حمایت های خانواده 
و حضورش در این رشــته ورزشی گفت: قبل از 
ازدواج، پدرم در تمام جلسات تمرینی من شرکت 
می کرد. مادر من هم در تمام مســابقاتم حضور 
داشت. بدون حمایت آنها نمی توانستم موفق شوم. 
در دوران راهنمایی، مربی بدنسازی ام مرا مجبور 
کرد در یک مسابقه دو  شرکت کنم. نمی خواستم 
ایــن کار را انجام دهم.فصیحی در آن روز رکورد 
استان اصفهان را شکست و شور و شوق او برای 

دوومیدانی شعله ور شد.
در ســال ۲۰۱۶، او اولین حضور بین المللی اش 

را انجام داد. فصیحی بالاتــر از حد انتظار عمل 
کــرد و مدال نقره ماده امدادی ۴×۴۰۰ متر را در 
مسابقات دوومیدانی قهرمانی داخل سالن آسیا در 

دوحه قطر را به دست آورد.
امــا عملکــرد برجســته او باعث نشــد که به 
موفقیت های بیشتر برســد. او با حمایت اندک 
فدراســیون دوومیدانی ایران همه ســختی ها را 
پشت سر گذاشــت و به یک مربی تناسب اندام 

تبدیل شد.
همه چیز در اواخر ســال ۲۰۱۸ تغییر کرد و او 
تصمیــم گرفت بــرای بار دوم دوی ســرعت را 
امتحان کند. یک سال بعد، این تصمیم منجر به 

یک نتیجه غیرمنتظره شد.
در سال ۲۰۲۰ او در مسابقات جهانی دوومیدانی 
داخل سالن شــرکت کرد و با رکورد ۷.۲9 ثانیه 
در دوی ۶۰ متر در بلگراد صربستان به خوبی به 
کارش پایان داد. فصیحی با تبدیل شدن به اولین 
زن ایرانی که در مسابقات قهرمانی جهان شرکت 
می کند، تاریخ سازی کرد. نمایش شوکه کننده او 
در بلگراد باعث شد به او لقب »جگوار« داده شد.

یک ســال بعد، در ســال ۲۰۲۱، او با باشــگاه 
دوومیدانی BAK در صربستان قرارداد امضا کرد 

و تبدیل به اولین لژیونر زن دوومیدانی ایران شد.
دونده ایرانی در بخش بعدی افزود: لژیونر شــدن 
مسیر جدیدی بود. این یک ریسک بزرگ بود اما 

من احساس کردم که باید این کار را انجام دهم.
در ســال ۲۰۲۳، فصیحی در مسابقات ۶۰ متر 
دوومیدانی داخل سالن قهرمانی آسیا در آستانه 
قزاقستان، طلا گرفت و زمان درخشان ۷.۲۸ ثانیه 
را ثبت کرد. این بهترین عملکرد شخصی فصیحی 
بود.فصیحی معتقد است که سرمایه گذاری های 
گسترده در ورزش توسط کشورهایی مانند چین، 
هند و ژاپن نتایج چشمگیری در دوومیدانی آسیا 
به همراه خواهد داشــت، اما به تفاوت منابع در 

سراسر این قاره اشاره می کند.
او گفــت: به عنوان مثال، در قطر ورزشــکاران با 
مربیان آمریکایی کار می کنند و فدراسیون آنها 
از تحلیلگران، فیزیوتراپ ها و پزشــکان ورزشی 
از سراســر جهان دعوت می کنــد. حتی چین 
و ژاپــن کمپ های آموزشــی را در فلوریدا برای 

ورزشکارانشان هماهنگ می کنند.
رویای المپیک

فصیحــی در المپیک توکیــو در دوی ۱۰۰ متر 
شرکت کرد و بازگشت ایران به این مسابقات پس 

از ۵۷ سال وقفه را رقم زد. در بازی های المپیک 
تابستانی ۱9۶۴  سیمین صفامهر به عنوان اولین 
ورزشکار زن ایران در این رقابت ها حضور داشت 
و در دوی ۱۰۰ متــر و همچنیــن پرش طول 

تاریخ ساز شد.
فصیحــی در توکیــو رتبه ۵۰ را کســب کرد و 
حجابش بارها مورد توجه مسئولان برگزارکننده 

قرار گرفت.
اما المپیک توکیو همچنین فرصتی برای او بود تا با 
اسطوره دوومیدانی خود و سوپراستار جامائیکایی 
دوومیدانی  یعنی شلی آن فریزرپرایس ملاقات 
کند.او درباره این ملاقات گفت:  وقتی همدیگر را 
دیدیم او را بیشــتر دوست داشتم. سبک زندگی 
پرایس چشمگیر است چون او هم یک ورزشکار 
حرفه ای، هم همسر و هم مادر است و به بسیاری 

از خیریه ها کمک می کند.
فصیحی به الجزیره گفــت: چیزی که المپیک 
پاریس ۲۰۲۴ را متفاوت می کند این است که من 
با شایستگی خودم در مسابقه شرکت خواهم کرد 
نه از طریق سهمیه جهانی.  رقابت در المپیک یک 
چالش بزرگ است. هدف من رقابت با خودم است. 

من می خواهم رکورد خودم را بشکنم.

گزارش الجزیره از بانوی دونده ایران 

فصیحی:درالمپیکباخودمرقابتمیکنم

همدلی| سرپرســت کاروان اعزامی بــه بازی  های پارالمپیک 
خطاب به ورزشــکاران در عدم کم فروشی و دوری از حواشی 
تاکید کرد.به گزارش مهر، ســید محمد پولادگر نایب رییس 
کمیته ملی پارالمپیــک در گردهمایی اعضای کاروان اعزامی 
به بازی  های پارالمپیک گفت: در بخش فنی همه ورزشکاران 
و مربیان کاروان ایران با تجربه هستند، عملکرد هر ورزشکاری 

نتیجه تمرینات و تلاش او أست،
وی ادامــه داد: بازی  های پارالمپیک رویداد کوچکی نیســت، 
امیدوارم در این مدت نهایت تلاش را داشــته و توجه داشته 
باشــید که تمرکز بسیار مهم اســت. یکبار بازی  های پاریس 
برگزار می شود و تکرار شدنی نیست. بنابراین تمرکز خود را در 
موفقیت بگذارید. همه حواشی را کنار گذاشته و روی بازی ها 

تمرکز کنید.
سرپرســت کاروان اعزامــی به بازی  هــای پارالمپیک پاریس 
خاطرنشــان کرد: تمرکز در نتیجه و دوری از حاشیه بهترین 
راهکار برای موفقیت أست، باید از تجربه بازی  های پاراآسیایی 

درس بگیریم، میزان اشتباهات را کم کنیم.

وی با اشــاره به اســتفاده از مواد نیروزا توسط چند ورزشکار 
اعزامی به هانگژو ادامه داد: باید مراقبت بیشتر داشته باشیم تا 
در پارالمپیک ورزش پاک را ترویج کنیم. در مورد دوپینگ، وادا 

فقط ورزشکار را مقصر می داند و هیچ توجیهی ندارد.
پولادگر تاکید کرد: کمیته ملــی پارالمپیک قطعا در صورت 
مواجه با معضل دوپینگ با ورزشکار و حتی مربی و سرپرست 
برخورد خواهد کرد. دفترچه  های آموزشی دوپینگ را مطالعه 

کنید تا توجیهی نباشد.
سرپرســت کاروان ایران عنوان کرد: موضــوع بعدی وظیفه 
شناسی است و خدا نکند کســی کم فروشی کند. همه باید 
تلاش و کوشــش خود را بکنیم. قهرمانان همیشه می گویند 
اگر بعد از مسابقه اما و اگر نکردیم، یعنی به وظیفه مان عمل 
کردیم و از تمام توان مان اســتفاده کردیم. تاکید مجدد ما بر 
تمرکز و دوری از حاشــیه اســت. باید از تجربیات خود درس 

بگیریم و استفاده کنیم.
وی تصریح کرد: یکی دیگر از مواردی که در اســیب شناسی 
هانگژو به ان رسیدیم، عدم اطلاع برخی مربیان از قوانین رشته 

مود بود که جای تاســف داشت، این ناشی از بی تعهدی است 
که امیدواریم تکرار نشود.

نایب رییس کمیته ملی پارالمپیک افزود: مربیان باید به قوانین 
داوری هم آشنا باشند و اگر غیر از این باشد باید تعجب گرد. 
 قبل و بعد از اعزام به بازی های پاراآسیایی هم گزارش شد که 
برخی ورزشکاران دیر رسیدند یا به سالن دیگری اشتباه رفتند.

پولادگر خاطرنشان کرد: تجربه هانگژو نیان داد شرایط فضای 
بازی ها چه در حالت برد و چه در صورت باخت، نیاز به مدیریت 
دارد، ورزشــکار ناکام نباید هر صحبتی را مطرح کُند. معمولا 
موقــع موفقیت هم همه خود را یهیــن می دانند، بابد در این 

مواقع موضوع به درستی مدیدیت شود.

پولادگر خطاب به پارالمپیکی ها:

حاشیه ممنوع!

همدلی| کاپیتان سابق تراکتور گفت: باشگاه تراکتور باید از 
ســالهای اخیر درس عبرت بگیرد؛ چه در بحث بازیکن، چه 

مربی و مدیریت.
»مرتضی اسدی« در گفت وگو با ایسنا، درباره عملکرد تراکتور 
در فصل گذشته اظهار کرد: به نظرم تراکتور زمانی از کورس 
عقب افتاد که امتیازات نیم فصل اول را از دســت داد. تیم ها 
در نیم فصل دوم تقویت شدند و معمولاً امتیازاتشان را در دور 
رفت جمع کرده بودند. تراکتور نیم فصل اول را از دست داد و 

در نیم فصل دوم هم دست به گریبان حواشی شد.
او دربــاره بحــث واگــذاری تراکتــور گفــت: تراکتور تیم 
دوست داشتنی اســت، هواداران این تیم را عاشقانه دوست 
دارند و نمی توانند از این تیم دست بکشند. باشگاه در بحث 
واگذاری ســناریو را طوری پیش برد که مالکیت  زنوزی یک 
ســال دیگر هم ادامه پیدا کند؛ البته به دلیل علاقه شدید و 
دشــواری دل کندن از تراکتور این مالکیت ادامه پیدا کرد. 
هر چنــد بابت هزینه هایی که آقای زنوزی در این ســال ها 
تقبل کرده اند تشکر می کنیم. تراکتور در جایگاه ارزشمندی 
قراردارد که خیلی هــا آرزوی آن را دارند و نمی توانند از آن 
دل بکنند.اســدی در واکنش به اظهارات اخیر زنوزی »هیچ 
کس اندازه من تراکتور را دوست ندارد« بیان کرد: قطعا شما 
)زنوزی( یکی از افرادی هســتید که تراکتور را دوست دارید 
اما میلیون ها نفر قبل از شما و ما، عاشقانه با این تیم زندگی 
کرده اند. خدمات و نتیجه عملکرد زنوزی در چند سال اخیر 
فوت چنــد تن از هواداران عزیز تراکتــور بود که مجدداً به 

خانواده هایشان تسلیت می گویم. این تیم ماندگار و دوست 
داشتنی است و اگر کسی مدعی این حرف باشد؛ آن هواداران 

تراکتور هستند.
کاپیتان پیشــین تراکتور اضافه کرد: سیاست گذاری باشگاه 
تراکتور در این ۶ فصل با نگاهی به آمار و ارقام کاملًا مشخص 
اســت. یک بار قهرمانی در جام حذفی در طی ۶ سال مگر 
شاهکار است؟ یک تیم بزرگ در طول ۶ سال باید دستاورد 
داشته باشد نه اینکه یک بار جام حذفی را فتح کند. پس لیگ 
و ســایر فصل ها چه شد؟ تراکتور با این هواداران پرشمارش 
باید در لیگ قهرمانان آســیا حضور داشــته باشد. قبلا این 
حضور هر ساله بود اما در حال حاضر فاصله ایجاد شده است. 
واگذاری اتفاق نیفتاد و هواداران دوباره در فضای دوگانه قرار 

گرفتند که در این مورد باید شــخص زنوزی پاسخگو باشد. 
اگر قصد واگذاری بود باید یک قیمت منصفانه اعلام می شد.

او درباره انتخاب سرمربی جدید برای تراکتور گفت: برای یک 
تیم بزرگ باید نفر بزرگ جذب شود. متاسفانه شرایط نیمکت 
تراکتور در ســال  های های اخیر بی ثبات بوده اســت. برای 
رسیدن به اهداف بزرگ مربی باید مطابق فرهنگ، هواداران و 

سبک بازی  جذب شود.
او در رابطــه با نقل وانتقالات تراکتــور بیان کرد: تراکتور هر 
سال سر و صدا زیادی ایجاد می کند اما در نهایت همان سر 
و صدا باعث اذیت تیم می شــود. باید اول از همه ســرمربی 
انتخاب و ســپس جذب بازیکن با نظر او صورت گیرد. مربی 
داخلی شــناخت لازم را دارد و مربی خارجی هم باید با تیم 
آشــنا شود. در جراید عنوان شده چندین بازیکن به تراکتور 
نزدیک شــده اند اما به نظرم باید دست به عصا    تر عمل کرد. 
در غیر این صورت باشگاه هزینه گزافی پرداخت می کند که 

بی نتیجه است.
پیشکســوت تراکتور عنوان کرد: باشــگاه تراکتــور باید از 
سال  های اخیر درس عبرت بگیرد؛ چه در بحث بازیکن، چه 
مربی و مدیریت. همچنین هواداران باید پشت تراکتور باشند. 
اگر هواداران دســت از حمایت بردارند؛ این تیم به یک تیم 
معمولی تبدیل می شود. این را قطعاً بدانید که سرمایه اصلی 
تراکتور هوادارانش هستند که باید در اولویت اول باشگاه قرار 
بگیرند. برای تراکتور در فصل آینده آرزوی موفقیت می کنم و 

امیدوارم با مدیریت و برنامه ریزی، خوب پیش برود

کاپیتان سابق تراکتورسازی با انتقاد از شرایط باشگاه:

درس عبرت بگیرید


